



PERKENALKAN PERATURAN UNTUK KAWAL SELIA INDUSTRI VAPE

KUALA LUMPUR, 2 September 2021 - Perlantikan Perdana Menteri ke-9, Dato' Sri Ismail Sabri Yaakob dan Menteri Kabinet memberi harapan baharu kepada rakyat Malaysia untuk menyaksikan satu kepimpinan yang mampu membaik pulih keadaan negara dari pelbagai sudut.

Mewakili suara industri vape tanah air, Malaysian Vape Industry Advocacy (MVIA) dan Dewan Perniagaan Vape Malaysia (DPVM) menyambut baik pelantikan ini dan berharap kepimpinan baru ini lebih cakna kepada komuniti vape yang telah sekian lama dipinggirkan.

Menurut **Presiden Malaysian Vape Industry Advocacy (MVIA), Rizani Zakaria**, perbincangan untuk melaksanakan peraturan untuk kawal selia industri vape telah lama dibincangkan namun sehingga kini masih gagal dilaksanakan. Dengan kepimpinan baru ini, beliau berpendapat sudah tiba masanya kerajaan membuat kata putus.

“Perubahan tampuk pimpinan negara yang sering bertukar menyebabkan perbincangan mengenai pelaksanaan peraturan kawal selia ini tiada penghujung. Akibatnya, hala tuju industri ini terumbang ambing tanpa kepastian.”

Pada Belanjawan 2021, Kerajaan telah mengumumkan cukai eksais dikenakan ke atas peranti vape dan e-cecair vape tanpa nikotin. Pemain industri berharap agar kerajaan juga melaksanakan peraturan ke atas produk vape and perkenalkan cukai eksais terhadap e-cecair vape bernikotin.

“Kami berharap Kerajaan akan mempertimbangkan cadangan industri untuk memperkenalkan peraturan untuk industri vape dan juga perkenalkan cukai eksais terhadap e-cecair bernikotin dalam Belanjawan 2022 sebagai langkah seterusnya susulan langkah yang telah diambil tahun lepas.”

Kata Rizani, kerajaan harus memperkenalkan peraturan khusus yang mengawal selia industri ini dengan segera agar ia dapat berkembang dalam suasana ekosistem yang terkawal dengan peraturan serta memberi manfaat kepada semua pihak.

“Kami bersedia untuk bersama-sama dengan kerajaan bagi berbincang dan memberi pandangan untuk kawal selia berkaitan industri ini bagi merealisasikan harapan ke arah meregulasikan industri vape ini,” katanya.

Dalam pada itu, **Ketua Penerangan Perniagaan Vape Malaysia (DPVM), Ashraf Rozali** menyambut baik perlantikan YB Khairy Jamaludin sebagai Menteri Kesihatan dan berpendapat beliau adalah individu yang berbuat keputusan berpandukan fakta dan bukti.

“Pada tahun 2015, YB Khairy Jamaludin yang ketika itu Menteri Belia dan Sukan menyarankan kerajaan melaksanakan undang-undang untuk mengawal selia industri vape dengan segera dan tidak bersetuju dengan cadangan untuk melarang penggunaan vape memandangkan rokok tembakau dibenarkan dijual dengan peraturan. Malah, berita pada masa itu turut memetik beliau berkata bahawa vape mempunyai bukti risiko kesihatan yang lebih rendah berbanding rokok berdasarkan bukti yang ditunjukkan di negara Eropah.”



“Kini beliau telah memegang jawatan sebagai Menteri Kesihatan dan kami amat berharap YB Khairy Jamaludin boleh membantu kami mempercepatkan pelaksanaan peraturan kawal selia berdasarkan fakta dan bukti yang telah ditunjukkan di negara Eropah agar pemain industri dapat menjalankan perniagaan dalam ekosistem yang terkawal dengan peraturan,” katanya.

Dalam pada itu, **Rizani** turut menambah, dengan adanya satu ekosistem yang terkawal dengan peraturan, industri vape dapat berkembang dalam pasaran domestik dan global seterusnya menarik pelabur asing ke Malaysia.

“Industri vape tempatan pada masa ini dianggarkan bernilai RM2.27 bilion yang membabitkan 3,300 perniagaan dengan lebih daripada 15,000 pekerja dan terdapat lebih daripada 1 juta pengguna vape di Malaysia.

“Sekiranya industri vape tempatan disuntik dengan peraturan, kami percaya ia dapat berkembang lebih maju menyaingi industri-industri utama lain.

TAMAT

Mengenai Malaysian Vape Industry Advocacy (MVIA)

MVIA ialah sebuah kumpulan kepentingan khusus yang tidak berlandaskan keuntungan dalam menyokong usahawan dan perniagaan vape Malaysia. Matlamatnya ialah untuk mewakili industri vape dengan menyampaikan suara industri kepada badan kerajaan, pihak berkuasa kawal selia, agensi penguatkuasaan dan pihak berkepentingan yang lain.

Mengenai Dewan Perniagaan Vape Malaysia

Dewan Perniagaan Vape Malaysia (DPVM), yang ditubuhkan pada 2015, ialah satu-satunya persatuan berkaitan vape yang berdaftar dengan Jabatan Pendaftaran Pertubuhan Malaysia di bawah Kementerian Dalam Negeri. Keutamaan kami adalah untuk menjadikan industri vape di Malaysia lebih berdaya saing dan tersusun secara keseluruhan. Dengan bantuan ahli-ahli yang penuh berdedikasi, kami telah menganjurkan kempen kesedaran, aktiviti hubungan kemasyarakatan, latihan terperinci dan sesi libat urus dengan agensi-agensi Kerajaan.

Issued on behalf of: **Malaysian Vape Industry Advocacy and the Malaysian Vape Chamber of Commerce**

By: Acendus Communications Sdn Bhd

For further information, please call Reshvinder Kaur at 017 275 7985